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1. NAANTALIN SAARISTOLAUTAKUNNAN ESITYS LUONNONMAAN RIISTA-AIDAN JAT KA MI-
SES TA

Viestintä- ja kehittämispäällikkö Tiina Rinne-Kylänpää

Puheenjohtaja Jari-Antti Hörkkö on valmistellut alla olevan esityksen kos-
kien Luonnonmaan riista-aidan jatkamista:
”Naantalin saaristolautakunta haluaa kiittää Varsinais-Suomen ELY-kes-
kus ta siitä työstä, jota se on tehnyt tähän asti koskien toimia Luon non maan
liikenteen turvallisuuden parantamiseksi. Tien valaiseminen sekä tä nä
syksynä tehty riista-aita ovat merkittäviä parannuksia turvallisuuden pa ran-
ta mi sek si.

Naantalin saaristolautakunta haluaa kuitenkin esittää huolensa mer kit tä-
väs tä vaaran paikasta Luonnonmaan tiellä. Riista-aita päättyy ka la sa vus ta-
mon takana, tien eteläpuolella, erittäin vaaralliseen paikkaan. Aita loppuu
juu ri ennen metsätietä, jolloin näkymä metsän suuntaan on erittäin ra joit tu-
nut. Lisäksi maaston muodot luovat kyseiseen paikkaan hirvelle luon nol li-
sen kulkupaikan.

Naantalin saaristolautakunta esittää, että kyseiselle metsätielle ra ken ne-
taan portti ja riista-aitaa jatketaan 20–30 m Naantalin suuntaan. Näin hirvi
ajau tuu pellolle ennen tielle tuloaan, joten autoilijan mahdollisuus havaita
hir vi on monin verroin parempi.”

VIESTINTÄ- JA KEHITTÄMISPÄÄLLIKKÖ:

Saaristolautakunta tekee Varsinais-Suomen ELY-keskukselle seuraavan
pu heen joh ta ja Jari-Antti Hörkön valmisteleman esityksen:
Naantalin saaristolautakunta haluaa kiittää Varsinais-Suomen ELY-kes kus-
ta siitä työstä, jota se on tehnyt tähän asti koskien toimia Luon non maan
liikenteen turvallisuuden parantamiseksi. Tien valaiseminen sekä tä nä
syksynä tehty riista-aita ovat merkittäviä parannuksia turvallisuuden pa ran-
ta mi sek si.

Naantalin saaristolautakunta haluaa kuitenkin esittää huolensa mer kit tä-
väs tä vaaran paikasta Luonnonmaan tiellä. Riista-aita päättyy ka la sa vus ta-
mon takana, tien eteläpuolella, erittäin vaaralliseen paikkaan. Aita loppuu
juu ri ennen metsätietä, jolloin näkymä metsän suuntaan on erittäin ra joit tu-
nut. Lisäksi maaston muodot luovat kyseiseen paikkaan hirvelle luon nol li-
sen kulkupaikan.

Naantalin saaristolautakunta esittää, että kyseiselle metsätielle ra ken ne-
taan portti ja riista-aitaa jatketaan 20–30 m Naantalin suuntaan. Näin hirvi
ajau tuu pellolle ennen tielle tuloaan, joten autoilijan mahdollisuus havaita



hir vi on monin verroin parempi.”

2. RYMÄTTYLÄN KESKUSTAN JÄTTEIDEN KIERRÄTYSPISTE

Saaristolautakunta keskusteli Riista-aita ja Rymättylän keskustan jätteiden
kier rä tys pis teen siirto Röölään.

SAARISTOLAUTAKUNTA:

 Saaristolautakunta hyväksyy viestintä- ja kehittämispäällikön
ehdotuksen esityksestä Var si nais-Suo men ELY-keskukselle.

Selvitetään onko Rymättylän kes kus tan jätteiden
kierrätyspisteen siirto väliaikaisratkaisu.


